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Abstract (en)
[origin: WO9309805A1] Polar lipid composition of plant origin for conveying an active agent and/or making it penetrate into a target cell, the
composition being characterized in that it is comprised of an injectable, intra-articular, topical or ingestable aqueous emulsion of a polar lipid mixture
rich in phospholipids, in glycolipids and in ceramides, having a composition which is substantially similar to that of the polar lipid constituents of
lipid cytomembranes of cells and obtained from a plant compound such as cereal flour or an extract such as bran or lipids extracted from cereals by
means of chlorinated solvants.

Abstract (fr)
Composition lipidique polaire d'origine végétale permettant de véhiculer un agent actif et/ou de le faire pénétrer dans une cellule cible, caractérisée
en ce qu'elle est constituée par une émulsion aqueuse injectable, intra-articulaire, topique ou ingérable d'un mélange lipidique polaire riche en
phospholipides, en glycolipides et en céramides, ayant une composition essentiellement identique à celle des constituants lipidiques polaires des
cytomembranes lipidiques des cellules et obtenu à partir d'un composé végétal tel que de la farine de céréales ou un extrait tel que du son ou des
lipides extraits de céréales par des solvants chlorés.
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